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Plánovaný vstup strategických investorov do Železničnej spoločnosti Cargo Slovakia a Letiska M. R.
Štefánika – Airport Bratislava by podľa ministra dopravy Jána Figeľa nemal byť unáhlený. Najprv je
potrebná konsolidácia a stabilizácia spoločností. Prípravu tohto procesu vníma skôr ako súčasť širšej a
dlhodobejšej stratégie. „Aj v jednom aj v druhom prípade ide o firmy, ktoré si vyžadujú intenzitu
spolupráce na medzinárodnom trhu. Z tohto pohľadu hľadanie partnerov za výhodných podmienok,
rozvíjajúcich spoločný záujem, má svoju logiku,“ povedal Figeľ. Zabezpečenie vstupu silných strategických
investorov do Carga a na bratislavské letisko je jedným zo zámerov novej vlády v rezorte dopravy.
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